
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

30. Týždeň 

Pondelok 22.7. : 

V pondelok začali pracovníci VPP kosenie starého cintorína. Obecný 

traktor bol mulčovať obecné pozemky. 

Ráno bolo celkom rušné a mal som niekoľko stretnutí. Hneď ráno som 

mal poradu so zamestnancami obce, kde sme preberali rôzne témy 

a hlavne aj akciu letné kino, ktoré bolo v sobotu. 

Doobeda som mal jedno stretnutie ohľadom projektu výmeny 

verejného osvetlenia a fotovoltike na obecnom dome. Hneď ako som 

sa vrátil aj z fyzickej obhliadky obce spolu s technikom tejto 

spoločnosti, zastavil sa nečakane na obecnom úrade starosta obce 

Benice. Debatovali sme pomerne dlho a bol som veľmi rád za jeho 

cenné rady a postrehy, ako dlhoročného starostu a aj zamestnanca 

štátnej správy.  

Cez víkend bol v obci nájdený pes a majiteľ sa aj napriek snahe o jeho 

nájdenie pomocou facebookovej stránke obce nenašiel. Museli sme ísť 

k veterinárovi a zistiť na základe čipu jeho majiteľa. So psom bol 

zamestnanec obce spolu našou spoluobčiankou, ktorej chcem touto 

cestou poďakovať a aj keď nemenujem určite sa v týchto riadkoch 

nájde.  

Poobede som bol súkromne u lekára v Martine  a po návrate som mal 

ešte administratívu. 

 

Utorok 23.7. : 

V utorok pracovníci VPP pokračovali v kosení cintorína. Pracovník obce 

zváral pokazený mulčovač, ktorý bohužiaľ potrebuje neustálu údržbu.  

Doobeda som mal stretnutie s bývalou pani starostkou, ktorá ma 

prosila o možnosť úpravy areálu masového hrobu. Boli sme si spolu 



pozrieť miesto a dohodli sme sa, že zvoláme brigádu a to po kritickom 

týždni úprav obecného úradu, ktorý nás ešte čaká.  

Poobede som bol spolu s jednou pracovníčkou obecného úradu na 

nákupe v Martine, kde sme kúpili všetko potrebné na budúco týždňovú 

prerábku miestnosti obecného úradu vrátane farby a kompletnej 

podlahy. 

 

Streda 24.7: 

V stredu som poslal pracovníkov VPP na piesok obecným traktorom, 

nakoľko na druhý deň bola vyhlásená brigáda na zelenom ihrisku. 

Pracovník obce nachystal stĺpy na zábranu na lopty, ktorá bude za 

futbalovou bránou. 

Doobeda som mal stretnutie s predsedom futbalového klubu, kde sme 

riešili čo konkrétne potrebujú a čo im ešte treba na brigádu. Vyriešili 

sme aj situáciu ohľadom kameramana na domáce futbalové zápasy.  

Doobeda sme ešte riešili podklady na pripravované obecné 

zastupiteľstvo, aby sme všetko stihli včas ešte pred začatím 

rekonštrukčných prác.  

Poobede som mal dlhé stretnutie ohľadom komisie životného 

prostredia a podkladov na pripravované zastupiteľstvo. 

 

Štvrtok 25.7: 

Vo štvrtok pracovníci VPP strávili celý deň na zelenom ihrisku, kde 

futbalisti začali s brigádou ohľadom oplotenia ihriska, v rámci ktorej sa 

nainštalovali aj stožiare na zachytávanie lopty za bránou.  

Prišiel aj traktor s pieskom a miešačkou. Vybavil som stroj na vŕtanie 

dier a brigáda sa mohla začať.  

Pomohol som v rámci svojich možnosti aj ja, veľmi ma potešilo 

angažovanie našich futbalistov. Pri takejto akcii sa samozrejme môže 



aj niečo pokaziť a to sa aj pokazilo a to stroj na vŕtanie dier a nakoniec 

aj obecný traktor dostal defekt.  

Tu pri novom oplotení by som chcel dodať, že o tomto sme sa 

s predsedom futbalového klubu rozprávali už dlho a som rád, že sa to 

zrealizovalo, lebo priestor za futbalovou bránou môže byť využitý aj na 

parkovanie a lopta nebude zbytočne uchádzať dole brehom.    

Doobeda som mal ešte stretnutie so znalcom ohľadom predaja 

pozemkov na pripravované zastupiteľstvo. 

Piatok 26.7.: 

V piatok pokračovalo kosenie pracovníkmi VPP .  

Ja som spolu s pracovníčkami obecného úradu pripravoval všetko na 

pondelkovú akciu- rekonštrukcia miestnosti obecného úradu a bol 

som ešte v Turčianskych Tepliciach na nákup tovaru na sobotné kino, 

ktoré dopadlo podľa mňa celkom dobre.  

 

Slovo na záver: 

Na záver by som chcel dodať, že ma tešia dve veci a to konkrétne 

futbalisti, ktorí sa aj keď s problémami zišli na brigáde a hlavne sa 

zapájajú aj mladší z nich a po druhé že pokračovanie letného kina 

dopadlo bez problémov.  

Ako som spomenul v príhovore pred premietaním prežil som týždeň 

plný „stresu“ zo zodpovednosti za akciu a hlavne aby vyšlo počasie.  

Mojou odmenou boli spokojní návštevníci a teplé počasie sobotnej 

noci.  

Vo svetle tejto akcie, ktorú už nejdem viac spomínať, aby ste si 

nemysleli, že nemáme iné starosti, spomeniem nedeľný medzinárodný 

deň rodičov.  

 

 



Želám všetkým deťom skvelých rodičov a rodičom deti, aké si zaslúžia.   

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     29.7.2024 


